

香港特別行政區政府入境事務處
Immigration Department, the Government of
the Hong Kong Special Administrative Region

婚姻登記事務及紀錄辦事處
Marriage Registration & Records Office

- 注意:
- (1) 通知書須由結婚雙方的其中一方或雙方填寫及簽署，並由當地認可的公証人認證。
 - (2) 遞交通知書時，須連同結婚雙方的香港身份證或旅行證件副本一併寄回。
 - (3) 持有有效香港身份證的申請人必須以香港身份證上的資料遞交申請。
 - (4) 擬結婚通知書存檔及展示的費用為港幣三百零五元。
 - (5) 擬結婚通知書上所填寫的姓名及出生日期必須與香港身份證或旅行證件上的資料完全相符。

- Notes:
- (1) This form should be completed and signed by one or both of the marrying parties giving the notice and authenticated by a Notary Public.
 - (2) Photocopies of Hong Kong Identity Cards or travel documents of the marrying parties are required for giving this notice.
 - (3) Applicants holding valid Hong Kong Identity Cards should submit the application with the particulars shown on the Hong Kong Identity Cards.
 - (4) Fee for filing of this notice is HK\$305.
 - (5) The Notice of Intended Marriage has to be prepared with the particulars of both of marrying parties matching exactly with that on the Hong Kong Identity Card or the travel documents.

香港婚姻登記處

Marriage Registry, Hong Kong

擬結婚通知書
NOTICE OF INTENDED MARRIAGE

(《婚姻條例》(第181章))
(Marriage Ordinance(Cap.181))

致：香港婚姻登記官

To: The Registrar of Marriages, Hong Kong.

現謹通告名列本通知書的雙方擬在本通知書日期起計的3個月內結婚。

Take notice that the parties named in this notice intend to contract a marriage within 3 months from the date of this notice.

	新郎 Bridegroom	新娘 Bride
姓名 Surname and name		
婚姻狀況 Marital condition	未婚 / 鰥夫 / 離婚 (Bachelor / Widower / Divorced person)	未婚 / 寡婦 / 離婚 (Spinster / Widow / Divorced person)
職業 Occupation		
出生日期 Date of birth		
詳細住址 Residential address (street name & district)		
第三者的同意(如有) Consent of the third party (if any)		

本人簽署如下為證：

Witness my hand this:

發出通知的一方

Party giving the notice.

香港特別行政區政府入境事務處
Immigration Department, the Government of
the Hong Kong Special Administrative Region

婚姻登記事務及紀錄辦事處
Marriage Registration & Records Office

- 注意:
- (1) 通知書須由結婚雙方的其中一方或雙方填寫及簽署，並由當地認可的公證人認證。
 - (2) 遞交通知書時，須連同結婚雙方的香港身份證或旅行證件副本一併寄回。
 - (3) 持有有效香港身份證的申請人必須以香港身份證上的資料遞交申請。
 - (4) 擬結婚通知書存檔及展示的費用為港幣三百零五元。
 - (5) 擬結婚通知書上所填寫的姓名及出生日期必須與香港身份證或旅行證件上的資料完全相符。

- Notes:
- (1) This form should be completed and signed by one or both of the marrying parties giving the notice and authenticated by a Notary Public.
 - (2) Photocopies of Hong Kong Identity Cards or travel documents of the marrying parties are required for giving this notice.
 - (3) Applicants holding valid Hong Kong Identity Cards should submit the application with the particulars shown on the Hong Kong Identity Cards.
 - (4) Fee for filing of this notice is HK\$305.
 - (5) The Notice of Intended Marriage has to be prepared with the particulars of both of marrying parties matching exactly with that on the Hong Kong Identity Card or the travel documents.

香港婚姻登記處

Marriage Registry, Hong Kong

擬結婚通知書
NOTICE OF INTENDED MARRIAGE

(《婚姻條例》(第181章))
(Marriage Ordinance(Cap.181))

致：香港婚姻登記官

To: The Registrar of Marriages, Hong Kong.

現謹通告名列本通知書的雙方擬在本通知書日期起計的3個月內結婚。

Take notice that the parties named in this notice intend to contract a marriage within 3 months from the date of this notice.

	新郎 Bridegroom	新娘 Bride
姓名 Surname and name	陳大文 CHAN, TAI MAN	李好瑪 LEE, HO MA
婚姻狀況 Marital condition	未婚 / 鰥夫 / 離婚 (Bachelor / Widower / Divorced person) 未婚	未婚 / 寡婦 / 離婚 (Spinster / Widow / Divorced person) Divorced Person
職業 Occupation	Manager	Clerk
出生日期 Date of birth	12-9-1985	27-4-1987
詳細住址 Residential address (street name & district)	28 Wall Street, Suite 9H New York, NY 08512 USA	28 Wall Street, Suite 9H New York, NY 08512 USA
第三者的同意(如有) Consent of the third party (if any)		

此部份
必須手寫

This part
should be
completed
by
handwriting

本人簽署如下為證：

Witness my hand this:

新人簽署位置

Signature area for Bridal Couple

發出通知的一方

Party giving the notice.

日期

Date

公證人簽署及蓋印位置

1

Signature and chop area for Notary Public